
PROTOKÓŁ Nr XVII/2008
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy

w dniu 2 czerwca 2008r.

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie projektów uchwał.
5. Przyjęcie uchwał.
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
8. Zakończenie sesji.

Przebieg sesji:
Ad.1-3
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 14 radnych (spóźniony radny: Adam
Wybraniec).
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów –za.
Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów – za.

Ad.4
Przedstawienie projektów uchwał.
Niniejsza sesja została zwołana w celu omówienia i przyjęcia uchwały Nr XVII/93/2008
w sprawie zmian w budżecie na 2008r.
Zmiany dotyczą głównie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla planowanych
inwestycji tj. przebudowy ul. Świętego Jana w Bojszowach oraz ul. Międzyrzecznej
w Międzyrzeczu wraz z budową chodnika i kanalizacji deszczowej, który został przyjęty
na sesji w dniu 28 kwietnia 2008r. na podstawie danych wskaźnikowych.
Kolejna uchwała w tej sprawie jest niezbędna w związku ze zmianą zasad przydzielania
środków pomocowych na budowę dróg.
Wójt Gminy Henryk Utrata udzielił wyczerpujących wyjaśnień na temat nowego montażu
finansowego, na podstawie którego został opracowany program finansowania tych
inwestycji, celem złożenia prawidłowego wniosku do Urzędu Marszałkowskiego.
W/w zmiany przedstawia załącznik Nr 1 do uchwały.

Załącznik Nr 2 – przedstawia zwiększenie wydatków rachunków dochodów własnych
Gminnego Gimnazjum w Bojszowach do kwoty 7.100,-zł. Źródłem zwiększenia wydatków
są salda środków obrotowych z 2007r.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gminy.

Uwagi radnych:

Radny Dariusz Gniza – wyraził swoją pozytywną opinię na temat wykorzystywania
środków unijnych na realizację danych inwestycji, ale podkreślił też swoje obawy dotyczące
zablokowania na 2-3 lata pozostałych zadań inwestycyjnych.
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Radny Grzegorz Tomala – podziela obawy przedstawione przez radnego Dariusza Gnizę
oraz prosi, aby na przyszłość, na posiedzeniach komisji przekazywać więcej informacji
na temat tak znacznych inwestycji.

Radny Andrzej Knopek – zwrócił uwagę na dużą różnicę wartości inwestycji w porównaniu
do poprzedniej uchwały (wzrost o niespełna 3 mln zł ).

Po wyjaśnieniu wątpliwości przez Wójta Gminy przystąpiono do głosowania uchwały.

Ad.5
Przyjęcie uchwały:
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.
Uchwała Nr XVII/93/2008 w sprawie zmian w budżecie na 2008r.

14 głosów - za

Ad. 6
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie
od 14 maja do 2 czerwca 2008r.:

1) 150 – lecie jednostki OSP Miedźna.

2) Igrzyska Osób Niepełnosprawnych – Lędziny.
3) „Izbicko-2008” – wyjazd.

4) Festyn środowiskowy zorganizowany przez Szkołę Podstawową w Międzyrzeczu.
5) Zawody wędkarskie dla dzieci z okazji „Dnia Dziecka”.

6) Jubileusz Chóru Kościelnego „Jutrzenka” w Bojszowach.
7) Czwartki lekkoatletyczne na stadionie miejskim w Pszczynie.

Przewodniczący Rady podziękował radnym za udział w przeglądzie teatrzyków szkolnych
oraz za skorzystanie z zaproszeń przedstawionych na ostatniej sesji.

Wójt Gminy Bojszowy przekazał informację na temat spraw bieżących:

· Inwestycja dotycząca ul Pancerniaków jest na ukończeniu (do wykonania: przejścia,
oznakowania poziome oraz wyjazd z ul. Trzcinowej).

· Rozpoczęcie realizacji inwestycji dotyczącej skrzyżowania w Jedlinie.

Wójt Gminy zasygnalizował tematy do omówienia na posiedzeniu Komisji Gospodarki
Komunalnej w dniu 6 czerwca 2008r.

- sprzedaż mieszkań komunalnych,
- ustalenie formy sprzedaży czy dzierżawy stawu „Świętojan” w Jedlinie,
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Zapytania i interpelacje radnych:.

Radny Grzegorz Sztoler – zapytał o procedurę dotyczącą wycinki drzew (chodzi
o niebezpiecznie pochylające się brzozy przy starej ruderze za kościołem w Międzyrzeczu,
zagrażające domowi sąsiedniej posesji),
- w związku z dożynkami w Międzyrzeczu, prosił o wyegzekwowanie uporządkowania
  posesji za kościołem lub o wystąpienie do nadzoru budowlanego o rozbiórkę znajdującego
  się tam budynku,

- w związku z demolowaniem przez grupę wyrostków progu zwalniającego na
  ul. Międzyrzecznej, prosił o spowodowanie wzmożenia patrolu policyjnego w niedzielę,
  w godzinach rannych tj. między 4oo-6oo ,
- przypomina o wykoszeniu poboczy.

Radny Grzegorz  Tomala  – zwrócił uwagę na małą widoczność na ul. Barwnej
w Świerczyńcu,

- prosił o powołanie brakującego członka do Komisji Rewizyjnej,
- poruszył problem złego stanu ul. Gaikowej wraz z chodnikiem (głównie obok posesji
  Pana Madeja),
- prosił o przedstawienie projektu budowy boiska w Międzyrzeczu, ponieważ ma do niego
  zastrzeżenia,
- zapytał o granice administracyjne gminy (w Urzędzie Gminy wisi projekt mapy, który
wprowadza  mieszkańców w błąd),
- prosił o bliższe dane na temat remontu naszego Ośrodka Zdrowia,

- zwrócił uwagę na brak zaakcentowania obchodów „Dnia Dziecka” w naszej gminie.
Radny Rajmund Gondzik – poruszył następujące sprawy:

- wykoszenie poboczy ul. Trzcinowej i ul. Złoty Łan,
- prześwietlenie drzew przy ul. Krętej, Złoty Łan i Leśnej,

- bałagan pozostawiony po meczach w Świerczyńcu – kto to ma sprzątać?

Ad. 7
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje:
Uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej – Przewodniczący Rady zapewnił, że
uzupełnienie komisji nastąpi przy podjęciu uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy
Bojszowy, czyli na najbliższej sesji.
Prześwietlenia drzew i wykaszanie poboczy – na drogach gminnych są realizowane
natomiast na drogach powiatowych prace te będą przez tutejszy urząd monitowane.
Wycinka drzew – w  sprawie  wycinki  drzew  występuje  właściciel  danej  posesji,
a w przypadku zagrożenia zabudowaniom sąsiedniej posesji może wystąpić sąsiad,
postępowanie w sprawie wycinki drzew wszczyna się na wniosek strony.

Rozbiórka budynku – budynek znajdujący się na posesji za kościołem w Międzyrzeczu
jest własnością prywatną, aktualnie tutejszy urząd nie posiada kompetencji w sprawach
nadzoru budowlanego, nie mniej jednak stosowne pismo zostanie wysłane do Powiatowego
Inspektora Nadzoru.
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Chuligańskie wybryki - sobotnio-niedzielne demolowanie mienia występuje w całej gminie,
jest to poważny problem niemożliwy do opanowania, postaramy się opublikować  w „Naszej
Rodni” wykaz telefonów Policji w celu ujawniania tych osób, ponieważ jeden radiowóz
policyjny nie rozwiąże problemu.
ul.Gaikowa – remont tej ulicy wraz z chodnikiem będzie realizowany.

Projekt boiska – zawiera dane zgodnie z warunkami konkursowymi.
Remont Ośrodka Zdrowia – zakres robót jest wykonywany zgodnie z umową.

Dzień Dziecka – w ramach obchodów „Dnia Dziecka” odbyły się imprezy w przedszkolu,
festyn w Międzyrzeczu oraz zawody wędkarskie w Jedlinie i w Międzyrzeczu, a poza tym
Wójt przypomniał, że środki finansowe zostały przekazane szkołom, a zatem szkoły powinny
wykazać większą inicjatywę w tej kwestii.

Sprzątanie po meczach – sprzątanie po imprezach jest zadaniem gminy (zarządcą boiska jest
GPK). Wójt zobowiązał się ustalić winnych i wyjaśnić sprawę.

W  sprawach  bieżących  głos  zabrał radny  Robert  Seweryn,  który  poruszył temat  listu
otwartego Pana Alojzego Lysko opublikowanego w „Naszej Rodni”, dotyczącego kolejnej
sprzedaży majątku bojszowskiej Spółdzielni Usługowo-Handlowej z apelem do Rady i Wójta
Gminy o udzielenie potrzebnej pomocy finansowej, zwracając uwagę, że jest to prawnie
niemożliwe, a Gminę stawia w niezręcznej sytuacji.
Wójt odpowiedział, że przygotuje odpowiednią informację dla naszej gazety, która wyjaśni
sytuację prawną Gminy w tej kwestii.

Ad. 8
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady
Gminy Bojszowy” zakończył obrady sesji.

Protokołowała: L. Kucz
Bojszowy, dnia 05.06.2008r.


